
        

Protokoll 

Årsmøte 2023 

Tirsdag 25. mai 2023 kl. 1800 

Sted: Huset på banen, Drammens Ballklubb 

 

 
DRAMMEN IDRETTSRÅD 

Schwartz gate 6A, Strømsø - 3043 DRAMMEN – tlf. 32 20 82 12 

Hjemmeside:  www.drammenir.no   -  E-post: post@drammenir.no 

  

http://www.drammenir.no/
mailto:post@drammenir.no
http://www.drammenir.no/
mailto:post@drammenir.no


Sak 1. Åpning 
 
I tråd med praksis fikk innbudte gjester ordet for å hilse årsmøtet. 
 
Drammen kommune, Camilla Nilsen, avdelingsleder: 
Utdrag av hilsningen: 
DIR med sterk posisjon i kommunen.  Drammen nyter godt av at DIR har en administrasjon, det gir 
god forutsigbarhet i samarbeidet.  
Mye arbeid med Temaplan, der DIR har levert gode innspill for idretten, først og fremst på 
anleggsdekningen. Drammen ligger langt nede på listen mht anleggsdekning. OFS, OFPS er 
samarbeidsformer som ønskes synligjort i temaplan. Sakene om prioritering av spillemidler og sak om 
kommunal lånegaranti skal politisk behandles i juni. DIR er involvert i alle prosesser.  

I 2024 skal man fornye samarbeidsavtalen mellom DK og DIR, avtalen skaper god forutsigbarhet.  

 
Viken IK v/ Pål Thomassen, styremedlem. 

Utdrag av hilsningen: 
Hatt et godt forhold til DIR siden 2012. Alltid hyggelig å komme til Drammen.  Håper at det blir lysere 
tider mht anlegg, både i Drammen og regionen for øvrig.  
Viken fylkeskommune skal splittes opp igjen, VIK har besluttet å bestå som i dag.  Skal opp på tinget i 
2024 i forhold til videre org.  

Informasjon om idrettstinget 2-4 juni i Bergen.  VIK meldt inn sak om nedsettelse av nasjonalt IR 
utvalg. VIK retter en takk til Sparebankstiftelsen DNB for store tildelinger til bla Aktive lokalsamfunn 
og til E-sport.  Sparebankstiftelsen DNB er ekstremt viktig for idretten og frivilligheten.  
Ønsker å takke frivilligheten for innsatsen. 28000 årsverk i Norge. Ønsker et godt årsmøte og et godt 
valg.  

Drammens politikere hilser til idrettsrådet og ønsker lykke til med årsmøte og valg. Årsmøtet 
kolliderer med kommunestyremøte, derfor hadde ingen anledning til å være til stede 

  



Sak 2: Godkjenninger  

Godkjenne fremmøtte representanter.  
Styret har kontrollert og funnet listen med representanter i orden. 
Det var 30 delegater fra 19 IL tilstede, 5 styremedlemmer fra DIR og 3 gjester.  
6 observatører. 35 delegater med stemmerett 

 
 
De fremmøtte representantene ble enstemmig godkjent 
 
Godkjenne innkallingen og saksliste 

Innkallingen og sakslista ble enstemmig godkjent 
 
Sak 3: Velge dirigent/ sekretær/ underskrivere 
 

a) Velge møtedirigent – styrets forslag: Marit Skretteberg. Godkjent 
b) Velge møtesekretærer – styrets forslag: DIRs administrasjon Godkjent 
c) Velge to delegater til å underskrive protokollen fra årsmøtet.  

Styrets forslag: Helle Stine Høvås (KIL) og Tom Egil Johannesen (Skiold)  
Forslagene enstemmig vedtatt 

Sak 4: Godkjenne forretningsorden. 
1. Alle som ønsker innlegg, melder fra til dirigent. 
2. Forslagstillere har taletid på: 

a. 3 minutter første gang  
b. 2 minutter andre gang  
c. 1 minutt tredje gang.  
d. For alle andre er taletiden 2 minutter.  

3. Ingen klubb gis mulighet til å ta ordet mer enn 3 ganger i samme sak. 
4. Replikk skal bare brukes for å oppklare direkte uklarheter i sistnevnte talers innlegg.  

a. Ingen replikk kan vare i mer enn 1 minutt.  

Klubbens navn Navn delegat 1 Navn delegat 2 Navn delegat 3 Observatører
Drammen Amerikansk Fotballklubb Roger Dennis Westbye
Drammen Basketballklubb Jane Grøtting Per Thomas Moe
Drammen Bueskyttere Torgeir Finnerud
Drammen Klatreklubb Geir Arne Bore
Drammen Roklubb Espen Bergeli Aud Sandengen
Drammen Sportsdanseklubb Cathrine Korsvik Torbjørn Nordhaug
Drammens Ballklubb Roar Hansen Tom Styrmoe Jorunn Tveten
Drammens Turnforening Silje Bretvik Gundersen Anders Mogensen Rikke Bjerke
Idrettsforeningen Birkebeineren Erik Arve Trond Andersen
Idrettsforeningen Sturla Tor-Petter Johnsen Aud Ellen Brevik
Konnerud Idrettslag Helle-Stine Høvås Eirik Fossen
Mjøndalen Idrettsforening Inger Rojahn Opdal Marit Gulbrandsen Geir Opdahl Svein Erik Gevelt
Nesbygda Idrettsforening Anja Lønseth
Ski- og Ballklubben Drafn Henrik Torkildsen
Ski og ballklubben Skiold Tom Egil Johannesen Mariann Eide
Strømm Idrettslag Erik Thoresen Edvin Heier
Strømsgodset Idrettsforening John Arnesen Ingvild Juvkam Dyve
Drammen fekteklubb Hanne Kristin Bragstad Cathrine Bergan
Bedriftsidrettskretsen Oddvar Harry Moen



b. Det gis kun adgang til en replikk pr. delegat pr innlegg. 
5. Alle forslag må leveres skriftlig til dirigenten og skal være undertegnet med forslagstillers 

navn og klubb. 
6. Alle vedtak og valg fastsettes ved flertall av de avgitte stemmer. 
7. Dersom vedtak ikke er enstemmige, føres protokollen med antallet stemmer for og imot. 
8. Observatører og gjester kan få ordet etter godkjenning fra forsamlingen.  
9. Daglig leder har tale- og forslagsrett, men ikke stemmerett. 

Forslaget enstemmig vedtatt 

Sak 5: Behandle idrettsrådets årsberetning for 2022. 
En korrigering: Det er 115 IL pr. dd i Drammen. 

Det presiseres at DIR har et godt samarbeid med Drammen kommune. 
Nestleder forteller kort om status likebehandling, som har stått stille. Sak om kommunal lånegaranti 
for eksisterende anlegg er sterkt forsinket.  Idrettslagene taper mye penger for hver dag dette ikke er 
på plass.  
PB kommenterte handlingsplanen. Den er utformet etter trafikklysmodellen. Fått på plass en 
fadderordning ut mot IL. Denne ordningen vil fortsette i 2023 

Det ser ut som det kommer på plass en støtteordning som vil erstatte Tivoliavtalen. 
Anleggsundersøkelse er gjennomført. DIR har nå en god oversikt over anleggssituasjonen i Drammen. 
AL en stor suksess med etablering i alle kommunedeler. Høringsutkast til Temaplan har DIR jobbet 
godt med.  

Utviklingsstipend har færre søkere enn tidligere. Oppfordrer IL til å søke til ordningen utøvere 
mellom 15-20 år. 

Aktive Lokalsamfunn er nå endret fra prosjekt til en strategisk modell for Drammen Kommune. 15. 
Mars ble det vedtatt at det skal legges fram forslag om en varig bærekraftig økonomisk modell. 

Årsberetningen enstemmig vedtatt. 

Sak 6: Behandle utsendt regnskap for året 2022 i revidert stand. 
GS- Overskudd på ca 300 000 kr. Noen endring eks tilskudd som endres fra år til år. Dette er midler 
DIR som søker til og som ikke kan budsjetteres med. I note 3 skal det være 2,6 og ikke 2.  

Regnskapet enstemmig vedtatt 
Revisjonsberetning og kontrollutvalgets beretning leses opp.  
Ingen merknader.  

Regnskapet enstemmig vedtatt. 

Sak 7: Behandle innkomne forslag. 
Forslag 1, prioriterte oppgaver for neste årsmøteperiode. 
Forslag enstemmig vedtatt  

Forslag 2, høringsinnspill til første utkast Temaplan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv 
DIR har vært en pådriver for å styrke temaplanen. Temaplan ute til høring. DIR sender inn svar til 
høringsfrist.  Mål om en enda mer konkret temaplan. Kort redegjørelse for planen. DIR ønsker 



tilslutning til høringsinnspillet 
Forslag enstemmig vedtatt 

Sak 8:  Vedta prinsipper for fordeling av Lokale Aktivitetsmidler i 2023. 
Tilleggsforslag: DIR får mandat og fullmakt til endring i prinsippene hvis det skjer endring i kriteriene 
fra NIF/KUD i perioden mellom årsmøter. 

Forslaget enstemmig vedtatt med tilleggsforslag 

 

Sak 9: Vedta Idrettsrådets budsjett for 2023. 

 

Forslaget enstemmig vedtatt 

 
Sak 10: Foreta valg i henhold til Norges Idrettsforbunds og DIRs lover.  
Følgende i styret er på valg. 
Fornavn Etternavn Klubb Verv 
Per  Fjeld-Olsen Mjøndalen IF Leder 
Anja Kristin Lønseth Nesbygda IF Nestleder 
Eirik Fossen Konnerud IL Styremedlem 1 
Runar Martin Dammen Svelvik IF Styremedlem 2 
Mariann Eide SBK Skiold Styremedlem 3 
Terje Vold Solberg SK Styremedlem 4 
Knut Arvid Syvertsen Åssiden IF Styremedlem 5 
Jorunn Tveten Drammens Ballklubb Varamedlem 1 

Rammebudsjett for 2023 Budsjett Regnskap
2023 2022

DRIFTSINNTEKTER OG DRIFTSKOSTNADER

INNTEKTER
Sponsor- og salgsinntekter
Offentlige tilskudd 7 092 200kr                          8 173 182kr                         
Andre inntekter 718 500kr                             773 997kr                            
Sum driftsinntekter 7 810 700kr                          8 947 179kr                         

KOSTNADER
Varekostnad
Lønns- og personalkostnader 1 555 000kr                          1 664 496kr                         
Tilskudd til kommunens idrettslag 5 350 000kr                          6 157 722kr                         
Andre driftskostnader 905 700kr                             822 350kr                            
Sum driftskostnader 7 810 700kr                          8 644 568kr                         

Driftsresultat -kr                                     302 611kr                            

ÅRSRESULTAT -kr                                     302 611kr                            



Lars Erik  Olsen Nedre Eiker Svømmeklubb Varamedlem 2 

 
Valg av styreleder: Per Fjeld Olsen.  
Enstemmig valgt 

 
Valg av nestleder: Anja Lønseth.  
Enstemmig valgt 
 
Valg av styremedlemmer:  
Eirik Fossen, Runar Dammen, Marianne Eide, Terje Vold, Knut Arvid Syvertsen 
Alle ble enstemmig valgt  

 
Valg av Varamedlem: Jorunn Tveten 1 vara , Lars Erik Olsen 2 vara 
Enstemmig valgt  
 
Alle i styret er valgt for to år 
 
Velge kontrollutvalg. 
 
Leder Per Burud Drammen Basketballklubb 
Medlem Aud  Sandengen Drammen Roklubb 
Medlem Stein  Johnsen Svelvik IF 

 
I statuettene står det at det skal velges et varamedlem. 
Enstemmig valgt 
 
Velge valgkomite 
Forslag: Styret får fullmakt av årsmøtet til å etablere valgkommite innen utgangen av 023.  
Enstemmig vedtatt  
 
Velge representanter til idrettskretstinget, eller gi styret fullmakt til å oppnevne 
representantene. 
Styret gis fullmakt til å oppnevne representanter til VIKs ting.  
 
Valg av revisor 
Styret i DIR får fullmakt til å tilsette revisor. 
 
Avslutningsvis ble ordet gitt styreleder Per Burud som avsluttet årsmøtet.  
Årsmøtet hevet kl. 21.00.  

 



 
Helle Stine Høvås     Tom Egil Johannesen 

 

Janne C. Hafskjold     Geir Vetterstad Skinnes 

Signature:
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Signature:

Email:

Signature:

Email:

Signature:

Email:

Tom Egil Johannesen (Sep 8, 2023 08:35 GMT+2)
Tom Egil Johannesen

Tom Egil Johannesen

tom.johannesen@motorships.no

Helle Stine Høvås (Sep 27, 2023 10:52 GMT+2)

Helle Stine Høvås

helle@bvd.no

Janne Cecilie Hafskjold (Sep 27, 2023 13:02 GMT+2)

Janne C.Hafskjold

janne.hafskjold@drammenir.no

Geir V. Skinnes

geir.skinnes@drammenir.no
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